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Abstract (en)
The waste incineration furnace comprises a grill with hollow elements (117) to support the prods. during burning. The elements are intended to be
supplied with air via an inlet pipe (19) and have a number of orifices through which the air is fed to the fire. The casing for the burner comprises two
elements forming a bell shape - a lower portion (100) and an upper portion (101). One section fits inside the other by means of two skirt-like sections
(102, 103). The casing includes a lining of refractory material (108, 113).

Abstract (fr)
Le dispositif comporte une grille dont les éléments (117) qui supportent les produits pendant qu'ils brûlent, sont creux, adaptés à être alimentés en
air soufflé, et munis d'orifice (120) d'éjection de l'air qui y a été introduit par la soufflante (19), l'enveloppe du dispositif comportant deux éléments
en forme de cloche, respectivement un élément inférieur (100) et un élément supérieur (101) emboîtés tête-bêche l'un dans l'autre avec chacun une
portion terminale (102, 103) de sa paroi latérale qui regarde une portion terminale de la paroi latérale de l'autre élément. <IMAGE>
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